
Šis dokuments ir parakstīts ar drošu elektronisko parakstu un satur laika zīmogu 

 
Dienvidkurzemes novada pašvaldība 

Lielā iela 76, Grobiņa, Dienvidkurzemes novads, LV-3430, reģistrācijas Nr. 90000058625,                       
tālr. 63490458, e-pasts pasts@dkn.lv, www.dkn.lv 

 

Finanšu komitejas  sēdes protokols 
Liepu iela 1A, Robežnieki, Grobiņas pagasts, Dienvidkurzemes novads 

 
23.05.2024. Nr. 6 
 
 
Sēde sasaukta 2024.gada 23.maijā plkst. 15:00 
Sēde sākta 2024.gada 23.maijā plkst. 15:02 
Sēde slēgta plkst. 15:55 
 
Sēdē piedalās 5 komitejas locekļi: 
Klātienē: Aivars Priedols, Jānis Veits, Edgars Treimanis, Sandris Bēča, Andris Jankovskis 
 
Sēdē piedalās: 
Klātienē: Gunta Gulbe, Aigars Evardsons, Andrejs Radzevičs, Gints Brumbergs, Evija 
Farbotko, Iveta Samoviča, Uldis Vārna, Eva Mahta, Lelde Lēvalde-Dāvida, Guntis 
Lazdups. 
Attālināti: Ilze Elbere, Madara Lagzdiņa, Diāna Grudule, Gints Ločmelis, Arta Grudule,  

Una Ržepicka, Mairita Krētaine, Ojārs Petrēvics. 

Sēdē nepiedalās 4 komitejas locekļi: 
Juris Grasmanis, Gatis Kalniņš, Andris Jefimovs, Raimonds Reinis. 
 
Sēdi vada Aivars Priedols 
 

Sēdi protokolē Agnese Retere 
 

Sēdes veids: atklāta. 
 

Sēde tiek ierakstīta audioierakstā. Komitejas sēdes audioieraksts pieejams pašvaldības 
mājas lapā: www.dkn.lv 
 
Sēdes darba kārtība:  

Balsojums par Darba kārtības jautājuma Nr.3 izslēgšanu  
Balsojums par Darba kārtības jautājuma Nr.4 izslēgšanu  
Balsojums par papildus darba kārtības jautājuma: “Par Dienvidkurzemes novada 
pašvaldības saistošo noteikumu “Dienvidkurzemes novada pašvaldības 
līdzfinansējuma konkurss uzņēmējdarbības veicināšanai” izdošanu” iekļaušanu 
komitejas darba kārtībā. 

 

http://www.dkn.lv/


Šis dokuments ir parakstīts ar drošu elektronisko parakstu un satur laika zīmogu 

1. Par pašvaldības līdzdalību kapitālsabiedrībā SIA Grobiņas HES 

2. Par kolektīvā iesnieguma virzību 

3. Par sadzīves atkritumu apsaimniekošanas laukuma Vaiņodē nodošanu 
bezatlīdzības lietošanā 

4. Par sadzīves atkritumu apsaimniekošanas laukuma Priekulē nodošanu 
bezatlīdzības lietošanā 

5. Par Madaras Štāles atbrīvošanu no Dienvidkurzemes novada pašvaldības 
Apstādījumu pārraudzības komisijas locekļa darba pienākumu pildīšanas 

6. Par Anda Pūpola iecelšanu Dienvidkurzemes novada pašvaldības Apstādījumu 
pārraudzības komisijas locekļa amatā 

7. Par saistošo noteikumu „Par adrešu un nosaukumu plākšņu izvietošanu un 
noformēšanu Dienvidkurzemes novadā” apstiprināšanu 

8. Par projekta “Rīvas dabas parka “Rīvas loki” labiekārtošana, pieejamības 
nodrošināšana un izzinošo materiālu izvietošana” iesniegšanu un īstenošanu 

9. Par projekta “Autoceļa “Zivju kūpinātava-mols” atzara posma pārbūve 
zivsaimniecības tradīciju saglabāšanai un tūrisma veicināšanai piekrastē” 
iesniegšanu un īstenošanu 

 

Papildus darba kārtības jautājums: 

10. Par Dienvidkurzemes novada pašvaldības saistošo noteikumu “Dienvidkurzemes 
novada pašvaldības līdzfinansējuma konkurss uzņēmējdarbības veicināšanai” 
izdošanu 

 

 

Aivars Priedols Aicina pašvaldības izpilddirektoru Uldi Vārnu izteikties par pašvaldības 
līdzdalību kapitālsabiedrībā SIA Grobiņas HES.   

Uldis Vārna Izsakās par pašvaldības līdzdalību kapitālsabiedrībā SIA Grobiņas 
HES. 

 
 

Aivars Priedols Rosina sēdes darba kārtībā iekļaut papildus jautājumus: 
1. Balsojums par Darba kārtības jautājuma Nr.3 izslēgšanu 
2. Balsojums par Darba kārtības jautājuma Nr.4 izslēgšanu 
3. Balsojums par papildus darba kārtības jautājuma: “Par 

Dienvidkurzemes novada pašvaldības saistošo noteikumu 
“Dienvidkurzemes novada pašvaldības līdzfinansējuma 
konkurss uzņēmējdarbības veicināšanai” izdošanu” iekļaušanu 
komitejas darba kārtībā.  

 
 
 

Balsojums par Darba kārtības jautājuma Nr.3 izslēgšanu 
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Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas sākuma laiks: 00h 00m 40s 
 

Eva Mahta  Ziņo par darba kārtības jautājumu izslēgšanu no darba 
kārtības.  

Edgars Treimanis Uzdod jautājumu Evai Mahtai un noskaidro par teritorijas 
atbilstību atkrituma laukuma izveidei Vaiņodē. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  
5 (Sandris Bēča, Andris Jankovskis, Aivars Priedols, 
Edgars Treimanis, Jānis Veits) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

Nolemj: 
Izslēgt no darba kārtības jautājumu Nr.3 “Par 
sadzīves atkritumu apsaimniekošanas laukuma 
Vaiņodē nodošanu bezatlīdzības lietošanā”. 

 
Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas beigu laiks 00h 03m 34s 

 
 
 

Balsojums par Darba kārtības jautājuma Nr.4 izslēgšanu 
 
Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas sākuma laiks: 00h 03m 42s 
 

Aivars Priedols Aicina veikt balsojumu par lēmumprojekta “Par sadzīves 
atkritumu apsaimniekošanas laukuma Priekulē nodošanu 
bezatlīdzības lietošanā” izslēgšanu.  

 

Par lēmumu balso: "par"  -  
5 (Sandris Bēča, Andris Jankovskis, Aivars Priedols, 
Edgars Treimanis, Jānis Veits) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

Nolemj: 
Izslēgt no Darba kārtības jautājumu Nr.4 “Par 
sadzīves atkritumu apsaimniekošanas laukuma 
Priekulē nodošanu bezatlīdzības lietošanā”. 

 
Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas beigu laiks 00h 03m 54s 

 
Balsojums par papildus darba kārtības jautājuma: “Par Dienvidkurzemes novada 

pašvaldības saistošo noteikumu “Dienvidkurzemes novada pašvaldības 
līdzfinansējuma konkurss uzņēmējdarbības veicināšanai” izdošanu” iekļaušanu 

komitejas darba kārtībā. 
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Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas sākuma laiks: 00h 03m 56s 
 

Aivars Priedols Aicina veikt balsojumu par papildus darba kārtības jautājuma 
“Par Dienvidkurzemes novada pašvaldības saistošo 
noteikumu “Dienvidkurzemes novada pašvaldības 
līdzfinansējuma konkurss uzņēmējdarbības veicināšanai” 
izdošanu” iekļaušanu komitejas darba kārtībā.  

 

Par lēmumu balso: "par"  -  
5 (Sandris Bēča, Andris Jankovskis, Aivars Priedols, 
Edgars Treimanis, Jānis Veits) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

Nolemj: Iekļaut darba kārtībā. 

 
Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas beigu laiks 00h 04m 04s 

 
 

1.§ 
Par pašvaldības līdzdalību kapitālsabiedrībā SIA Grobiņas HES 

 
Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas sākuma laiks: 00h 04m 56s 
 

Ģirts Osis Ziņo par lēmumprojektu “Par pašvaldības līdzdalību 
kapitālsabiedrībā SIA Grobiņas HES”. 

Edgars Treimanis Uzdod jautājumu Ģirtam Osim un noskaidro par līdzdalības 
izbeigšanas procesu un termiņiem. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  
5 (Sandris Bēča, Andris Jankovskis, Aivars Priedols, 
Edgars Treimanis, Jānis Veits) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

Nolemj: 
Virzīt tālāk lēmumprojektu "Par pašvaldības 
līdzdalību kapitālsabiedrībā SIA Grobiņas HES" uz 
domes sēdi. 

 
Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas beigu laiks 00h 09m 19s 

 
 

2.§ 
Par kolektīvā iesnieguma virzību 

 



Šis dokuments ir parakstīts ar drošu elektronisko parakstu un satur laika zīmogu 

Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas sākuma laiks: 00h 09m 20s 
 

Ģirts Osis Ziņo par lēmumprojektu “Par kolektīvā iesnieguma virzību”. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  
5 (Sandris Bēča, Andris Jankovskis, Aivars Priedols, 
Edgars Treimanis, Jānis Veits) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

Nolemj: 
Virzīt tālāk lēmumprojektu "Par kolektīvā iesnieguma 
virzību" uz domes sēdi. 

 
Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas beigu laiks 00h 11m 47s 

 
 
 

3.§ 
Par sadzīves atkritumu apsaimniekošanas laukuma Vaiņodē nodošanu 

bezatlīdzības lietošanā 
 

Izslēgts.  
 
 

4.§ 
Par sadzīves atkritumu apsaimniekošanas laukuma Priekulē nodošanu 

bezatlīdzības lietošanā 
 

Izslēgts.  
 
 

5.§ 
Par Madaras Štāles atbrīvošanu no Dienvidkurzemes novada pašvaldības 
Apstādījumu pārraudzības komisijas locekļa darba pienākumu pildīšanas 

 
Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas sākuma laiks: 00h 11m 54s 
 

Mairita Krētaine Ziņo par lēmumprojektu “Par Madaras Štāles atbrīvošanu no 
Dienvidkurzemes novada pašvaldības Apstādījumu 
pārraudzības komisijas locekļa darba pienākumu pildīšanas”. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  
5 (Sandris Bēča, Andris Jankovskis, Aivars Priedols, 
Edgars Treimanis, Jānis Veits) 

"pret" -  nav 
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"atturas" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālāk lēmumprojektu "Par Madaras Štāles 
atbrīvošanu no Dienvidkurzemes novada 
pašvaldības Apstādījumu pārraudzības komisijas 
locekļa darba pienākumu pildīšanas" uz domes sēdi. 

 
Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas beigu laiks 00h 12m 24s 

 
 

6.§ 
Par Anda Pūpola iecelšanu Dienvidkurzemes novada pašvaldības Apstādījumu 

pārraudzības komisijas locekļa amatā 
 
Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas sākuma laiks: 00h 12m 25s 
 

Mairita Krētaine Ziņo par lēmumprojektu “Par Anda Pūpola iecelšanu 
Dienvidkurzemes novada pašvaldības Apstādījumu 
pārraudzības komisijas locekļa amatā”. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  
5 (Sandris Bēča, Andris Jankovskis, Aivars Priedols, 
Edgars Treimanis, Jānis Veits) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālāk lēmumprojektu "Par Anda Pūpola 
iecelšanu Dienvidkurzemes novada pašvaldības 
Apstādījumu pārraudzības komisijas locekļa amatā" 
uz domes sēdi. 

 
Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas beigu laiks 00h 13m 26s 

 
 

7.§ 
Par saistošo noteikumu „Par adrešu un nosaukumu plākšņu izvietošanu un 

noformēšanu Dienvidkurzemes novadā” apstiprināšanu 
 

 
Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas sākuma laiks: 00h 13m 33s 
 

Ojārs Petrēvics Ziņo par lēmumprojektu “Par saistošo noteikumu „Par adrešu 
un nosaukumu plākšņu izvietošanu un noformēšanu 
Dienvidkurzemes novadā” apstiprināšanu”. 

Andris Jankovskis - Uzdod jautājumu par lēmumprojekta virzību; 
- Izsakās par objektu adresācijas plāksnēm; 
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- Uzdod jautājumu Ojāram Petrēvicam un noskaidrot vai 
no pašvaldības puses iedzīvotājiem tiek plānots kāds 
atbalsts plākšņu nomaiņas gadījumā. 

Aivars Priedols - Izsakās par objektu adresācijas plāksnēm: “Vienalga 
kādā krāsā ir plāksnes, galvenais, lai ir cipars”. 

Andris Jankovskis 
Edgars Treimanis 

- Atbalsta Aivara Priedola izteikto. 

Aivars Priedols Uzdod Izpilddirektoram  
- pārskatīt noteikumu projektu un kā vienīgo adresācijas 

plākšņu krāsu nenoteikt tikai baltu. 
- pēc tam virzīt uz domes sēdi. 

 
 

Par lēmumu balso: "par"  -  
5 (Sandris Bēča, Andris Jankovskis, Aivars Priedols, 
Edgars Treimanis, Jānis Veits) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt lēmumprojektu "Par saistošo noteikumu „Par 
adrešu un nosaukumu plākšņu izvietošanu un 
noformēšanu Dienvidkurzemes novadā” 
apstiprināšanu" ar labojumiem uz domes sēdi. 

 
Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas beigu laiks 00h 18m 28s 

 
 
 
 

8.§ 
Par projekta “Rīvas dabas parka “Rīvas loki” labiekārtošana, pieejamības 

nodrošināšana un izzinošo materiālu izvietošana” iesniegšanu un īstenošanu 
 
Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas sākuma laiks: 00h 18m 29s 
 

Una Ržepicka Ziņo par lēmumprojektu “Par projekta “Rīvas dabas parka 
“Rīvas loki” labiekārtošana, pieejamības nodrošināšana un 
izzinošo materiālu izvietošana” iesniegšanu un īstenošanu”. 

Edgars Treimanis - Uzdod jautājumu Unai Ržepickai un noskaidro par 
projektēšanas piedāvājumu; 

- Izsakās par iesniegto piedāvājumu. 

Andrejs Radzevičs - Izsakās par būvniecības un projektēšanas izmaksām un 
lēmumprojekta virzību. 

Jānis Veits  - Uzdod jautājumu Unai Ržepickai un noskaidro par 
projekta sākuma iniciatīvu.  
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Una Ržepicka Sniedz informāciju par  
- projektēšanas aptaujas noslēgumu; 
- projektēšanas izmaksas cenas apmēra precizējumu līdz 

domes sēdei.  

 

Par lēmumu balso: "par"  -  3 (Aivars Priedols, Edgars Treimanis, Jānis Veits) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  2 (Sandris Bēča, Andris Jankovskis) 

Nolemj: 

Virzīt tālāk lēmumprojektu "Par projekta “Rīvas 
dabas parka “Rīvas loki” labiekārtošana, 
pieejamības nodrošināšana un izzinošo materiālu 
izvietošana” iesniegšanu un īstenošanu" uz domes 
sēdi. 

 
Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas beigu laiks 00h 28m 11s 

 
 
 

9.§ 
Par projekta “Autoceļa “Zivju kūpinātava-mols” atzara posma pārbūve 

zivsaimniecības tradīciju saglabāšanai un tūrisma veicināšanai piekrastē” 
iesniegšanu un īstenošanu 

 
Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas sākuma laiks: 00h 28m 22s 
 

Una Ržepicka Ziņo par lēmumprojektu “Autoceļa “Zivju kūpinātava-mols” 
atzara posma pārbūve zivsaimniecības tradīciju saglabāšanai 
un tūrisma veicināšanai piekrastē” iesniegšanu un 
īstenošanu”. 

Edgars Treimanis Izsakās par būvniecības un projektēšanas izmaksām. 

Aivars Priedols Uzdod jautājumu Unai Ržepickai un noskaidro par projekta 
īstenošanas termiņu. 

Andrejs Radzevičs Izsakās par autoceļa pārbūvi un izmaksām. 

Edgars Treimanis Norāda uz konkrētām projekta izmaksām. 

Aivars Priedols Rosina iespēju šo lēmumprojektu nevirzīt uz domes sēdi. 

Andrejs Radzevičs Rosina šo lēmumprojektu tomēr virzīt uz domes sēdi, bet ar 
lēmumprojekta virzītāja papildus skaidrojumu. 

Jānis Veits Izsakās, ka lēmumprojekts būtu virzāms uz domes sēdi, bet ar 
projektētāju papildus skaidrojumu par izmaksām. 

Aivars Priedols, Jānis 
Veits, Andris 

Diskusija par projektu un izmaksām. 
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Jankovskis, Andrejs 
Radzevičs 

Gints Ločmelis Precizē objekta kvadrātmetrus un izmaksas. 

Edgars Treimanis Uzdod jautājumu Gintam Ločmelim un noskaidro par projekta 
kopējām izmaksām. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  
5 (Sandris Bēča, Andris Jankovskis, Aivars Priedols, 
Edgars Treimanis, Jānis Veits) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālāk lēmumprojektu "Par projekta “Autoceļa 
“Zivju kūpinātava-mols” atzara posma pārbūve 
zivsaimniecības tradīciju saglabāšanai un tūrisma 
veicināšanai piekrastē” iesniegšanu un īstenošanu" 
uz domes sēdi. 

 
Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas beigu laiks 00h 39m 07s 

 
 

10.§ 
Par Dienvidkurzemes novada pašvaldības saistošo noteikumu “Dienvidkurzemes 

novada pašvaldības līdzfinansējuma konkurss uzņēmējdarbības veicināšanai” 
izdošanu 

 
Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas sākuma laiks: 00h 39m 36s 
 

Lelde Lēvalde-Dāvida Ziņo par lēmumprojektu “Par Dienvidkurzemes novada 
pašvaldības saistošo noteikumu “Dienvidkurzemes novada 
pašvaldības līdzfinansējuma konkurss uzņēmējdarbības 
veicināšanai” izdošanu”. 

Andrejs Radzevičs Izsakās  
- par priekšlikumiem, kurus tika iesniedzis pašvaldībai 

iesnieguma veidā.  
- par veicamajiem papildinājumiem saistošajiem 

noteikumiem. 

Lelde Lēvalde-Dāvida Ziņo  
- par veiktajiem labojumiem; 
- par Dienvidkurzemes novada pašvaldības 

līdzfinansējuma konkursa mērķi. 
 
Skaidro Andrejam Radzevičam par saistošajos noteikumos 
minēto terminu “pozitīva deklarācija”. 
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Andrejs Radzevičs Uzdod jautājumu Leldei Lēvaldei-Dāvidai un noskaidro par 
konkursa vērtēšanas kritērijiem 

Gunta Gulbe Sniedz papildus skaidrojumu par ziņām, ko satur deklarācija. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  
5 (Sandris Bēča, Andris Jankovskis, Aivars Priedols, 
Edgars Treimanis, Jānis Veits) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

Nolemj: 

Atbalstīt lēmumprojektu "Par Dienvidkurzemes 
novada pašvaldības saistošo noteikumu 
“Dienvidkurzemes novada pašvaldības 
līdzfinansējuma konkurss uzņēmējdarbības 
veicināšanai” izdošanu" un virzīt uz publisko 
apspriešanu. 

 

Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas beigu laiks 00h 45m 36s 
 

 
Finanšu komitejas priekšsēdētājs Aivars Priedols 
 

Komitejas sekretārs Agnese Retere 


